



KEMENTERIAN KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN
KERAJAAN TEMPATAN
UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
ARAS 2
51 PERSIARAN PERDANA
PRESINT 4,
62100 PUTRAJAYA

Telefon : 03-88915556
Faks : 03-88915557
Kawat : "MINRUMAH"
Portal : www.kpkt.gov.my
E-mel : pro@kpkt.gov.my
Twitter : www.twitter.com/kpkt_gov
Facebook : www.facebook.com/KPKTMalaysia

Fail : KPKT/BPK/19/7/4 Klt.42
(107)

Tarikh : 20 Februari 2014

SIARAN AKHBAR

PPR SIMPANG PERDANA DIBINA DENGAN KOS RM28 JUTA BAGI KESELESAAN OKU, IBU TUNGGAL DAN GOLONGAN BERPENDAPATAN RENDAH

Taiping, 20 Februari 2014 - Program Perumahan Rakyat (PPR) Simpang Perdana yang dibina dengan kos RM28 juta yang telah siap dibina ini diserahkan kepada YAB Menteri Besar Perak mewakili Kerajaan Negeri Perak oleh Timbalan Menteri Kesejahteraan Bandar Perumahan dan Kerajaan Tempatan pada pagi ini.

PPR Simpang Perdana ini menyediakan penempatan semula bagi golongan setinggan, penyediaan kemudahan perumahan kepada golongan berpendapatan rendah termasuk golongan Orang Kelainan Upaya (OKU) dan ibu tunggal. Kadar sewa yang ditawarkan ialah sebanyak RM124.00 sebulan.

PPR ini telah dimulakan pada 1 Jun 2011 dan diiktiraf siap sepenuhnya serta memiliki Perakuan Siap Menduduki (CPC) pada 30 Disember 2013. PPR yang dibina atas konsep reka dan bina ini adalah salah satu PPR yang tercantik di Malaysia yang dibina oleh Kerajaan Persekutuan.

Berkeluasan sebanyak 7 ekar, projek PPR Simpang Perdana ini merangkumi 240 unit rumah yang terdiri daripada 1 blok rumah pangsa 13 tingkat dibina oleh kontraktor pembinaan ILIASCO CORPORATION SDN. BHD. Setiap unit adalah berkeluasan 700 kaki persegi dilengkapi dengan 3 bilik tidur, 2 bilik mandi, dapur, ruang tamu dan jemuran. Kemudahan asas yang disediakan ialah tadika, perpustakaan, dewan serbaguna, kedai, gelanggang bola tampar, taman permainan kanak-kanak dan tempat letak kereta.

Bagi PPR di Perak, Kerajaan Persekutuan telah melaksanakan 7 projek termasuk projek PPR Simpang Perdana ini melibatkan sebanyak 915 unit rumah. Butiran projek adalah seperti berikut:

- i. PPR Kampar 29 unit
- ii. PPR Sungkai (KTM) 64 unit
- iii. PPR Batu Gajah (KTM) 9 unit
- iv. PPR Ipoh (KTM) 112 unit
- v. PPR Tanjung Malim 45 unit
- vi. PPR Buntong, Ipoh 416 unit
- vii. PPR Simpang Perdana 240 unit

KPKT telah merancang untuk membina 2 lagi projek PPR di negeri Perak. Projek PPR yang

dicadangkan tersebut ialah:

- i. PPR Kamunting, Taiping, – 300 unit
- ii. PPR Seri Iskandar, Perak Tengah – 120 unit

Kerajaan Persekutuan melalui Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) telah mensasarkan keseluruhan pembinaan sebanyak 100,390 unit rumah, di bawah Program Perumahan Rakyat di seluruh negara. Daripada jumlah tersebut sebanyak 69,550 unit telah siap dibina manakala sebanyak 30,840 unit Bagi projek Program Perumahan Rakyat baru, Kerajaan Persekutuan akan memperuntukkan sebanyak RM2.429 bilion bagi pembangunan projek di seluruh negara pada tahun 2014.

Majlis di pagi ini diserikan dengan kehadiran YAB Dato' Seri Diraja Dr. Zambry bin Abdul Kadir :Menteri Besar Perak, YBhg. Dato' Seri Arpah Abdul Razak Ketua Setiausaha KPKT, YBhg. Datuk Mohamad Yusoff Ghazali Ketua Pengarah Jabatan Perumahan Negara, YB. Dato' Saarani Mohammad Pengerusi Jawatankuasa Pembangunan Luar Bandar, Perladangan, Pertanian, Perumahan dan Kerajaan Tempatan, YB. Dato' Abdul Puhat bin Mat Nayan Setiausaha Kerajaan Negeri Perak, Ahli-ahli Yang Berhormat Parlimen dan ADUN kawasan, Ketua-ketua Jabatan di peringkat Persekutuan dan Negeri, pemimpin masyarakat tempatan dan orang ramai.

-**-

-Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) diterajui oleh YB Datuk Abdul Rahman Dahlan. Di bawah Kementerian ini terdapat sembilan 9) Jabatan iaitu Jabatan Perancangan Bandar dan Desa Semenanjung Malaysia, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Jabatan Perumahan Negara, Jabatan Kerajaan Tempatan, Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara, Jabatan Landskap Landskap Negara, Tribunal Perumahan dan Pengurusan Strata, Institut Latihan Kesejahteraan Bandar Perumahan dan Kerajaan Tempatan dan Perbadanan Pengurusan Sisa Pepejal dan Pembersihan Awam.

Dikeluarkan Oleh : Unit Komunikasi Korporat

b.p. Ketua Setiausaha

Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Telefon : 03-8891 5555

Faks : 03-8891 5557

E-mel : pro@kpkt.gov.my